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Dnr 14KS/372 Kommunfullmäktige 2016-05-25 § 122 

Revidering av kommunstyrelsens reglemente – planfrågor samt 
exploatering och markanvisning 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

Revideringen av kommunstyrelsens reglemente antas. 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsens mål om kortare beredningstid för detaljplaner har föran-

lett ett förslag till ökad delegation i planprocessen. 

Kommunfullmäktige har antagit riktlinjer för markanvisning och exploate-

ringsavtal. Detta medför att vissa justeringar bör göras i kommunstyrelsens 

reglemente och delegationsordning. 

 
Handlingar i ärendet 

Revidering av kommunstyrelsens reglemente och delegationsordning – 

planfrågor samt exploatering och markanvisning, SALS 2016-04-27 

Kommunstyrelsens beslut 2016-05-11, § 113 

 
Yrkanden 

Anders Gullander (L) och Thorulf Empfevik (SD) yrkar bifall till kommun-

styrelsens förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrel-

sens förslag och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt förslaget. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

” I kommunstyrelsen yrkade vi att förslaget till ändrad delegationsordning 

antas med revideringen att punkt 4.5 och 4.7 skulle kvarstå enligt nuvarande 

delegationsordning. Vi stod inte bakom förändringen att godkännande av 

granskningsutlåtande och samrådsredogörelse ska fattas enbart av utskottets 

ordförande. Det innebär minskad demokratisk insyn i planprocessen. Den 

politiska majoritetens skäl för förändringen var att snabba på planprocessen, 

vilket vi står helt bakom i princip. De två ändringarna ger däremot ingen 

egentlig vinning i tid eller effektivitet eftersom de punkterna kan inkluderas 

när planutskottet ändå behöver sammanträda för andra skeenden i 

planprocessen.” 

 

Då fullmäktige enbart hanterade reglementet och inte delegationsordningen, 

ställde vi oss dock bakom förändringarna i reglementet. 
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MP-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

” Miljöpartiet delar inte Alliansens tro på att en ytterligare delegation till 

planutskottets ordförande är det som kommer att snabba på planprocesserna 

i Värmdö. De långa handläggningstider som är regel för planarbetet i 

Värmdö, med många gånger tioåriga planprocesser innan antagande, beror 

inte på en eller två månaders förlängning för att ge politiken möjlighet att se 

hur ett planområde är tänkt innan det skickas ut på samråd. Av erfarenhet 

sker de största skillnaderna mellan det att planbesked ges tills dess att 

planförslaget skicka ut på samråd. Därför betraktar vi i Miljöpartiet den 

ändring i delegationsordningen som Kommunstyrelsen beslutat som en 

onödig inskränkning i politikernas insyn i planprocessen.” 
 
Sändlista 

Författningssamling 

Sektor samhällsbyggnad 
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